
Bestyrelsesmøde d. 15.02.2023

Til stede: Katja, Susan, Tina, Trine, Helle, Isabella og Sandra

Fravær: Jesper

Referent: Sandra

Dirigent: Katja

1 Godkendelse af referat

Ingen kommentarer

2 Økonomi

Det har været svært for Isabella at danne overblik over Mobilpay indbetalingerne.

Isabella er som kasser, kommet sent ind i regnskabsåret. Alle godkendelser er på plads.

Mht årsregnskabet, anslår Isabella at Maine Coon Klubben har indtægter på 25.000 kr.,

udgifter på 16.000 kr.

Størstedelen af indtægterne, er medlemskab-betalinger samt salg af klub-veste.

3 Opfølgning på tidligere opgaver

Katja har indsendt 2022’s medlemstal til Felis Danica rettidig. Dette er godkendt.

Medlems-kokarde har vi længe snakket om. Vi skal have vores eget login for at kunne

komme videre. Tina følger op på dette.



4 Standen

Tina tilmelder standen d. 4 & 5 marts v/Darak.

Tina og Helle koordinerer, hvad der skal fra vest-standen til øst-standen. Bl.a. merchandise
og bagvæggen ect., og retur igen til udstillingen i Ry. (red. Juelsminde. ny lokation siden mødet)

Isabella vil gerne lave prisskilte til øst-standen, som hun har lavet til vest-standen.

Både Katja og Susan har kasser med øst-standen i. Katja tager duge med til udstilling d. 4

& 5 marts.

Udstillinger som standen vil deltage i, i 2023:

D. 4 & 5 marts, v/Darak. (søndag afholdes dommerens bedste)

D. 25 & 26 marts, v/ Jyrak.

D. 13 & 14 maj, v/Racekatten.

D. 10 & 11 juni v/Jyrak.

D. 30 juni & 1 juli v/Jyrak MÅSKE.

D. 2 & 3 september v/Jyrak.

D. 18 & 19 november v/Jyrak.

Max 1 dag pr. udstilling afholdes dommerens bedste. OBS at hovedklubberne skal

spørges, inden vi afholder noget.

5 GF

Heller køber lidt sodavand/vand ind. Ellers er alt i Sorø allerede.

Trine deltager ikke til GF, men sørger for at en fuldmagt bliver videregivet.

Vi drøfter de forskellige poster der er på valg.



Sandra opretter tråd på Maine Coon Klubbens lukkede side, samt fælleskørsel-siden, så vi
kan gøre det nemmere for folk at tage turen. Vi håber at nye kræfter vil deltage og give sit
præg på klubben.

Skal der laves et lille skriv, ang. hvad indebærer det, at deltage i bestyrelsen? -Sendes ud
med endelig indkaldelse/Nyhedsmail.

6 Opbevaring

Kan fortsat først tages stilling til efter GF.

7 Arrangementer

Tina er tovholder på arrangementet med NSR. Regler v/NSR foreskriver, at deres
arrangementer for deres medlemmer ikke skal koste noget. Så dette vil gælde for MCO
klubbens medlemmer også.

Trine må gerne lægge op på Maine Coon Klubbens side, for Simone. Simone skal på en

spændende tur til Mexico.

8 Specialklub-møde

Katja skrev ikke referat, vi afventer referat fra anden part.

Maine Coon Klubben har på specialklubmødet, været med til at formulere/omformulere
forslag til plenarforsamlingen.

Derudover har vi som specialklub sagt NEJ, til forslag omkring registrering af poly-katte 4
generationer tilbage i stamtavlen.



9 Sponsorer

Vi afrunder at der nu er aftaler på plads, med både Royal Canin og Agria, som vores 2

hovedsponsorer. Royal Canin-aftalen er der lidt at være obs på, mht. SoMe.

Trine er tovholder fra nu af mht. sponsorer, og er SoMe ansvarlig.

Cattoys har løbende sponsoreret ting/præmier til MCO Klubben.

10 Topkat

Vi vender hvilke præmier der skal gives, og hvad præmien består af.

Vi fastholder, at som beskrevet på hjemmesiden, er det en fast regel at alle Topkat-

præmier SKAL afhentes personligt. Dette kan enten gøres til GF d. 19/3 i Sorø. eller på
udstillingen d. 25-26 marts i Ry. (red. Juelsminde. ny lokation siden mødet). Tina er tovholder.

Evt.

Er hjemmesiden opdateret med de nyeste regler v/FIFé?

Vi vender den nye regel, at under FIFé må der ikke reklameres for nogen/noget der ikke er

medlem/godkendt v/FIFé.

-opsamling i nyhedsmailen.

Endelig indkaldelse til GF, formandens beretning samt årsopgørelse sendes ud samlet,

mindst 3 uger før.


